
The Postgraduate Student Association of 

The Chinese University of Hong Kong (CUPSA) 

 

 

The Postgraduate Student Association of CUHK (CUPSA) is a registered association under 

the Societies Ordinance of Hong Kong since 1997. Its aim is to strive for the best for 

postgraduate students by assisting them in campus life, representing them in various 

university committees, organizing recreational activities, as well as providing adjustment 

kits to new postgraduates. 

 

CUPSA organizes various programmes and recreational activities to enhance the campus 

life of all postgraduate students. A series of orientation programmes are held every August 

for students of new research and taught programme to get to know the fresh environment 

and to make friends before embarking on their study life in CUHK. High Table dinner, 

career seminars, and company visits are arranged to facilitate students’ network building 

for their career planning. Meanwhile, students can relax from the stress of studies through 

joining CUPSA’s hiking, boat trip and other joint-U activities. 

 

 

香港中文大學研究生會 

香港中文大學研究生會是成立於 1997 年的獨立社團。研究生會秉持維護中大研究生

在校內外的權利、給會員提供各種福利、以及促進研究生與學校的有效溝通的宗旨。

研究生會幫助解決研究生的問題，維護研究生的權益，針對中大研究生群體的需要舉

辦相應的活動，並提供新生入學前的協助，以及代表中大研究生參與校內會議及校際

交流。 

 

研究生會活動包括: 

- 迎新活動：幫助新生熟悉校園環境及認識新朋友 

- 內地校友分享會：於不同城市組織校友與新生見面會 

- 招聘資訊：即時更新招聘資訊，幫助學生瞭解就業動態 

- 就業講座及工作坊：幫助同學們獲取更多求職及面試技巧 

- 公司參觀：考察訪問私人和公共機構 

- 廣東話課：幫助研究生同學掌握基礎廣東話知識 

- 高桌晚宴：增強研究生和傑出人士之間的交流 

- 遠足出海及聯校活動：調節同學平時緊張的學習生活 

 

Contact CUPSA 聯絡研究生會 

Email 電郵: cupsa@cuhk.edu.hk / cupsaofficial@gmail.com   

Facebook 臉書: www.facebook.com/cuhk.cupsa 

Sina Weibo 新浪微博: www.weibo.com/cupsa 

Instagram: cupsa_official 

Wechat Official Account 微信公眾帳號: cupsaofficial 
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